

Customer Name:
PORNCHE VONGKRAJANG
Post Box
496749
United Arab Emirates

Date	03/04/2024	التاريخ
Branch	EI DUBAI MALL	الفرع
Tel. no.	00971553354428	رقم الهاتف
Pages	4	الرقم
Currency	AED	العملة
Account No.	3708455248601	رقم الحساب
Expected Profit payout		الربح المدفوع المتوقع
IBAN	AE900340003708455248601	رقم الآيبان
Account type	CURRENT ACCOUNT	نوع الحساب

STATEMENT OF ACCOUNT FOR THE PERIOD OF 03-01-2024 to 03-04-2024

التاريخ Date	التفاصيل Description	مدین Debits	دائن Credits	الرصيد Balance
20/03/2024	INWARD CLEARING CHQ. NO: 000003~603420128 CHQ. NO:000003	672189		4261784.33 Cr
06/03/2024	MOBILE BANKING TRANSFER TO AE900340003708464919501 PD REFNO:-48BAE60EA229	100000		4933973.33 Cr
04/03/2024	CC NO.-442109XXXXXX0005 RMA REF NO.-EIBFBA159D8A6A 4	22241.63		5033973.33 Cr
04/03/2024	CC NO.-442109XXXXXX0005 RMA REF NO.-EIB5451B5235A6 D	50000		5056214.96 Cr
04/03/2024	MOBILE BANKING TRANSFER TO AE900340003708464919501 POD REFNO:-AA6800FF0F6C	500000		5106214.96 Cr

يُعتبر كشف الحساب صحيحاً إذا لم يتم إرسال إشعار أو اعتراض على أي من البنود المبينة فيه إلى البنك خلال 30 يوماً من تاريخ كشف الحساب.
 Confirmation of the correctness of the statement as rendered will be assumed if no notice of disagreement with any of the entries is received by the bank within 30 days of the date of the statement.

Emirates Islamic Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE.

This is an electronically generated statement, hence does not require a signature



مصرف الإمارات الإسلامية (ش.م.ع.) هو مصرف مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

تم إنشاء كشف الحساب هذا بشكل إلكتروني، وبالتالي لا يتطلب أن يكون عليه أي توقيع.

التاريخ Date	التفاصيل Description	مدین Debits	دائن Credits	الرصيد Balance
22/02/2024	SALE OF XS2706163131 ORDER NO 303358 USD1086027.25@3.6529999961		3967257.54	5606214.96 Cr
20/02/2024	MOBILE BANKING TRANSFER TO AE900340003708464919501 20022024 REFNO:-06CA5BEEED95	500000		1638957.42 Cr
19/02/2024	MOBILE BANKING TRANSFER TO AE900340003708464919501 FRIEND REFNO:-43FB7D995E4F	400000		2138957.42 Cr
16/02/2024	CC NO.-442109XXXXXX0005 RMA REF NO.-EIB766DF09E82E A	30000		2538957.42 Cr
16/02/2024	SALE OF XS2706163131 ORDER NO 302663 USD569143.53@3.6600000004		2083065.32	2568957.42 Cr
28/01/2024	POOL PAYOUT/893845XXXXXX0001/01-10-2023 to 31-12-2023 PRFT PAYOUT: CR CUST PRFT+PREF AMT Profit Rate: 0.00000 % p.a.		53.56	485892.10 Cr
22/01/2024	MOBILE BANKING TRANSFER TO AE940340003708467380901 MOM JANUARY REFNO:-A972D66A6351	100000		485838.54 Cr
22/01/2024	MOBILE BANKING TRANSFER TO AE940340003708467380901 MOMMY REFNO:-A256403D7664	100000		585838.54 Cr
18/01/2024	Value Added tax @ 5% ON CUSTODY FEE EI PRB	147.47		685838.54 Cr

يُعتبر كشف الحساب صحيحاً إذا لم يتم إرسال إشعار أو اعتراض على أي من البنود المبينة فيه إلى البنك خلال 30 يوماً من تاريخ كشف الحساب.
Confirmation of the correctness of the statement as rendered will be assumed if no notice of disagreement with any of the entries is received by the bank within 30 days of the date of the statement.

Emirates Islamic Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE.

This is an electronically generated statement, hence does not require a signature



مصرف الإمارات الإسلامية (ش.م.ع.) هو مصرف مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

تم إنشاء كشف الحساب هذا بشكل إلكتروني، وبالتالي لا يتطلب أن يكون عليه أي توقيع.

التاريخ Date	التفاصيل Description	مدین Debits	دائن Credits	الرصيد Balance
18/01/2024	EIB845524860201 - "CUSTODY FEE FOR Q4 2023"	2949.33		685986.01 Cr
18/01/2024	Cash amount for iPhone Campaign 2023		4500	688935.34 Cr

يُعتبر كشف الحساب صحيحاً إذا لم يتم إرسال إشعار أو اعتراض على أي من البنود المبينة فيه إلى البنك خلال 30 يوماً من تاريخ كشف الحساب.
Confirmation of the correctness of the statement as rendered will be assumed if no notice of disagreement with any of the entries is received by the bank within 30 days of the date of the statement.

Emirates Islamic Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE.

This is an electronically generated statement, hence does not require a signature



مصرف الإمارات الإسلامي (ش.م.ع.) هو مصرف مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

تم إنشاء كشف الحساب هذا بشكل إلكتروني، وبالتالي لا يتطلب أن يكون عليه أي توقيع.

Notes on Accounts:

1. Please check the most detailed, updated Schedule of Fees and Charges on our Website.
2. The Bank may close the account if account conduct is found to be unsatisfactory as per Bank's Compliance policy and in line with UAE Central Bank regulations.

You must advise Emirates Islamic of any discrepancies within 30 days of receiving this statement otherwise it will be deemed to be correct. All products and services are subject to Emirates Islamic terms and conditions.

A complaint can be officially registered with the bank through following channels:

- Visiting a Branch
- Via email customercareunit@emiratesislamic.ae
- Via call center 600 599 995 / 800 111 22 / 971 4 3160080
- Via your Relationship Manager
- Online Banking
- Mobile Banking App

Keep your banking correspondence secure for future reference

Head Office: Emirates Islamic, PO Box 6564
Website: www.emiratesislamic.ae
Bank TRN No.: 100035307600003

ملاحظات حول الحسابات:

1. يرجى التحقق من أحدث جدول مفضل للرسوم والمصاريف من خلال موقعنا الإلكتروني.

2. قد يقوم المصرف بإغلاق الحساب إذا تبين أن سلوك الحساب غير مرضٍ وفقاً لسياسة الامتثال الخاصة بالمصرف وحسب لوائح مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

يجب عليك إبلاغ الإمارات الإسلامية عند وجود أي تباينات في غضون 30 يوماً من تاريخ تلقي هذا البيان وإلا فسيتم اعتباره صحيحاً. تخضع جميع المنتجات والخدمات لشروط وأحكام الإمارات الإسلامية.

يمكنك تسجيل الشكوى رسمياً لدى المصرف عبر القنوات والوسائل التالية:

- زيارة الفرع
- عبر البريد الإلكتروني - customercareunit@emiratesislamic.ae
- التواصل مع مركز الاتصال على الأرقام 600 599 995 / 800 111 22 / 971 4 3160080
- من خلال مدير العلاقات الخاص بك
- الخدمات المصرفية عبر الإنترنت
- تطبيق الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك

احتفظ بمراسلاتك المصرفية على نحو آمن للرجوع إليها في المستقبل).

المكتب الرئيسي: الإمارات الإسلامية، ص.ب: 6564
الموقع الإلكتروني: www.emiratesislamic.ae
الرقم المرجعي للمعاملة لدى المصرف: 100035307600003

يُعتبر كشف الحساب صحيحاً إذا لم يتم إرسال إشعار أو اعتراض على أي من البنود المبينة فيه إلى البنك خلال 30 يوماً من تاريخ كشف الحساب.
Confirmation of the correctness of the statement as rendered will be assumed if no notice of disagreement with any of the entries is received by the bank within 30 days of the date of the statement.

Emirates Islamic Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE.

This is an electronically generated statement, hence does not require a signature



مصرف الإمارات الإسلامية (ش.م.ع.) هو مصرف مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

تم إنشاء كشف الحساب هذا بشكل إلكتروني، وبالتالي لا يتطلب أن يكون عليه أي توقيع.